
 产品介绍 Introduction 

HBQ-433_高精度拉线裁线机采用精巧的机构、灵活智能的控制系统，实现

大平方电线的定长裁切，是一款适应电线长度、外径种类广，裁切效果整齐美观，

裁切精度高，为客户提供更多性价比的电线裁切设备。 
 

HBQ-433_ high-precision wire cutting machine adopts the smart 
mechanism, flexible and intelligent control system to exactly cut to length for 
large square wires. 

 
 It is a more cost-effective wire cutting equipment for different kinds of wire 

length&outside diameter, provides customers with neat and accurate cutting. 
 

特性  Features 
 机身以有清洁感的工业灰为基调，整体结构简洁大方； 
 With color of industrial gray, the machine outlook is simple and generous; 

 
 产品更换设备配件支持快换； 
 quick change accessories 
 
 裁切长度调整方便； 
 Easy to adjust the cutting length; 

 
 

 生产参数自主化设定适用多样化生产； 
 Independent setting of production parameters suitable for diversified 

production; 
 

 友好的人机界面，更加直观的图形画面提高了可视性和操作性； 
 Friendly HMI, more intuitive graphics for visibility and operability; 

 
 

 支持配方设定，快速切换产品型号。 
 Articles can be set to quick change product types. 
 

技术参数 Specifications 
型号 Type HBQ-433 电源  

Power Supply 
 

AC380V/50Hz 

适用产品 Wire type 汽车电瓶线，新能源高压
线 battery wire, new 
energy high voltage wire 

功率 Power 3KW 



电线参数 Outer 
Diameter 

电线外径 φ4-20mm 外形尺寸 
Dimension 

L7500mm×W850m
m×H1900mm 

裁切长度 Cutting 
Length 

150-6000mm 重量 Weight 1500Kg 

裁切精度 Cutting 
Accurancy 

±1‰mm   

  

 

  


